

Invitation



To: China Agricultural University Choir

With pleasure, we invite your choir to participate at "The 13th World Peace Choral Festival" which will take place in Vienna from July 16th till 26th 2024.

Your choir will take part at a series of the activities of the festival, such as: the Opening Ceremony at St. Stephen's Cathedral, the workshops coached by the famous Austrian music educators, Performance at the United Nations Headquarters in Vienna, the Choral Competition, Voices for Peace Concerts in and around Vienna, Donation Sales to the UNICEF, the gala concert in the famous Golden Hall of Musikverein where the New Year's Concerts have been broadcasted to the world since years, etc.

Your participation at the World Peace Choral Festival will bring not only benefits to your choral members, but also promote the culture and music of your country and enhance the world peace.

It will be our honour to welcome your choir at the World Peace Choral Festival in Vienna! With kind regards!



Vienna, Mar 2024

邀请函译文：

致：中国农业大学合唱团

我们很高兴邀请贵合唱团参加 2024 年 7 月 16 日至 26 日在维也纳举办的“第十三届世界和平合唱节”系列文化交流活动。

您的合唱团将参加合唱节的一系列活动，如：圣斯特凡大教堂的开幕式、奥地利著名音乐教育家指导的工作坊，联合国特别音乐会，合唱比赛，维也纳及其周边地区的和平之声音乐会，联合国儿童基金会和平义卖，以及在维也纳新年音乐会的举办地、著名的金色大厅举行的盛典音乐会。

参加世界和平合唱节不仅将为您的合唱团成员带来收获，还将弘扬贵国的文化和音乐，为世界和平做贡献。

我们很荣幸欢迎你们的合唱团来维也纳参加世界和平合唱节！

致以诚挚的问候！

世界音乐艺术教育协会

世界和平合唱节组委会

维也纳 2024 年 3 月

页脚：

协办/支持单位：奥地利联邦教育部、联合国维也纳总部、联合国儿童基金会、维也纳市政府、奥地利维尔特音乐学院、国际合唱联盟、维也纳童声合唱团；